
 
 

 

 
 
Referat  
 
Til:  Studenter på Fakultet for Naturvitenskap 
 
Fra:  FTV-ene i Studentrådet NV 
 
Gjelder:  Allmøte for NV  
 
Møtetid:   Møtested:  R5, Realfagbygget 
kl.16.15 
Dato:   
06.11.230   

 
Oppmøtte: 45 fysisk + 6 på teams 
 
 
Saksliste: 
Godkjenning av møteleder 

- Theodoros Xenakis ble godkjent som møteleder. 
Godkjenning av referent 

- Ida Marie Stephansen ble godkjent som referent. 
Godkjenning av innkalling 

- Godkjent. 
 
Sak 7/23: Presentasjon av Studentrådet NV: Hvem er vi, hva gjør vi? 
Det ble spurt en fra salen hva hen tror om hva studentrådet (SR) er. Svaret var “et råd for 
studentene som jobber for studentene og som deler ut penger.” SRNV består av 25 +- 3 studenter. 
De fire fakultet tillitsvalgte utgjør ledergruppen i rådet som prøver å forbedre studentenes kår. 
SRNV har jobbet med å videreformidle studenters meninger på riktig nivå i organisasjonen NTNU. 
Har delt ut velferdsmidler, 60 000,- dette semesteret og har gjennomgått klager og begrunnelser. 
Har diskutert campusprosjektet med samlokalisering. Det er valg i studentrådene og studenttinget. 
Har også jobbet med en varslingssak. 
 
Sak 8/23: Presentasjon av studentdemokratiet 
Studentene skal representeres med 20% i råd og utvalg og her kommer studentrådets rolle også inn. 
I Studenttinget (STi) sitter det 25 representanter der helst alle studiebyer og fakulteter skal være 
representert. STi vedtar politikken arbeidsutvalget skal jobbe med. Arbeidsutvalget består av fire 
studenter som jobber på heltid for å fremme NTNUs politikk. Studentrådene er et nivå under STi og 
består av fakultetstillitsvalgte (FTV) og instituttstillitsvalgte (ITV). Gå inn på studenttinget.no for å 
lese mer om studentdemokratiet. 
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Sak 9/23: Aktuelle saker ved SRNV 
Det jobbes med studieprogramporteføljen til NV-fakultetet.  
Prodekan for utdanning Karina Mathisen informerer.  
Hun har ansvar for alt som har med utdanning å gjøre. NVs strategi: må koordinere utdanningene vi 
har. Kvalitetsheving og effektivisering er viktig å fokusere på. NV har i dag 28 studieprogram. Det er i 
dag tre innganger til kjemi-feltet blant annet og dette er litt rotete. Det har blitt kutt i pengene fra 
kunnskapsdepartementet og det stilles krav til omstilling. Fikk kutt i januar 2022. Har gjennomført 
intervjuer og fått innspill til hva som kan gjøres fra mange folk.  
Karina viser fram en graf med gjennomstrømning vs. 1.prioritet søkere.  
Det er 3 forslag som er lagt fram og på høring. Det er flere prosesser i gang for å slå sammen studier. 
Karina håper alle PTVer har fått vært med å diskutere disse forslagene i programrådene. 
 
Det ble åpnet for spørsmål fra salen. 
Er det mulighet for utsettelse og flere høringsrunder? 

- Fristen nå er 1. februar. Kan eventuelt utsette prosessen ett år, men dekanen har vært klar 
på at det må minkes i studier og emner de neste to årene. 

 
50-80 emner må kuttes. Er det ikke raskere å legge ned emner med få studenter? 

- Har prøvd å legge ned eller sammenslåing med studenter med mindre enn 15 studenter 
 
Hvis man slår sammen disiplinstudier der det er ingen overlappende emner så vil det vell ikke spare 
inn penger? 

- Det vil koste noe uansett. NTNU får penger for antall studieprogrammer vi tilbyr. 
 
Er det gjennomført noen undersøkelser om den nye bacheloren vil øke gjennomstrømning? 

- Nei det har ikke blitt undersøkt, men målet er jo å gjøre det bedre. Må senere gjøre 
markedsundersøkelser. 

 
SRNV ønsker å få tilsendt de økonomiske aspektene ved sammenslåing av studier. Ta kontakt med 
SRNV om du ønsker innsikt i disse tallene. 
 
Noen emner kan gi mer enn 7.5 stp., kanskje det kan hjelpe til med kutt? 

- NTNU har sagt at alle emnene skal være 7.5 eller 15 stp. Viktig å passe på at alle kandidater 
skal lære det de skal. Ønsker mer samarbeid mellom  

 
Materialteknologi TMT4185 og materialkjemi TMT4186 er to emner som er nesten identiske der det 
er tre professorer som underviser. Dette virker unødvendig. 

- Dette går ofte på kapasiteten. Lager paralleller av emner for at alle skal få den kompetansen 
de skal ha. Fint å få tilbakemeldinger på slike tilfeller slik at fakultetet kan se nærmere på 
sakene. 

 
Hvordan er det kostnadsbesparende å legge ned bachelor i bioteknologi i Ålesund, men å starte opp 
1-2 nye masterstudier?   

- Instituttet ønsker dette. De vil ikke bli flere ansatte, så noe må legges ned hvis 
masterprogram skal opprettes. 
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Det burde bli lagt fram budsjettbesparelsen ved forslagene for å kunne ta bedre stilling til 
problemene! 

- Økonomisk bærekraft ble vist fram 
- BFY har ingen egne emner. Har veldig lav gjennomstrømning. Dette kan kanskje være fordi 

mange bytter til fysikk og matte siv.ing. 
 
Hvorfor er MTMT og ikke MTNANO på bordet for sammenslåing? 

- Vi har prøvd. 
 
SRNV synes det er vanskelig å støtte forslaget om sammenslåing av bachelorprogrammene siden vi 
ikke ser hvordan det fører til besparelse. 

- Det ligger i kortene at det skal effektiviseres i neste rekke. 
 
 
Campusprosjektet: 
P2 bygget blir stort og høyt. Det skal startes bygging i 2024 og det skal være ferdig i 2027. Da skal 
Berg og metallurgen rives. Dette må gjøres før SU og HF fra Dragvoll kan flyttes til Gløshaugen. K5 
skal bygges om og Skibolig forsvinner. 
 
Hva vil skje med utstyr og areal på Kalvskinnet og Dragvoll? 

- Noe skal inn i K1.  
- Dragvoll skal selges 

 
Hva blir nytt med Hovedbygget? 

- Hovedbygget skal bygges ut med et drivhusaktig-bygg på baksiden. 
 
Betyr dette at det blir mindre plass per student når campussamlingen skal skjer? 

- Det skal bli netto mer læringsareal for studentene.  
- Det blir mindre ansattareal. 
- P5 og P6 og P1 vil ha masse studentarealer med flere grupperom og felles arealer. 

 
Sak 10/23: Presentasjon av kandidater til valget  

Kandidatene til årets valg får mulighet til å presentere seg selv, og holde appell: 
 

• ITV IBT: Emma går i 3 klasse ved MBIOT5. Har sittet ett år som ITV allerede og trivdes godt. 

• ITV IKP: Nicolay, vil ta steget inn i politikken. 

• ITV IKJ Katja, vil representere BKJ og MSCHEM som ITV for IKJ. 

• FTV: Theo, har sittet et år allerede og vil fortsette som FTV.  

• FTV: Alexander stiller til gjenvalg til FTV ½ års stilling.  

• FTV: Johanne, har vært ITV for IMA i to år og har trivdes godt med det, ønsker nå å prøve seg 
som FTV. 

 
Sak 11/23: Endringer i vedtekter og stillingsbeskrivelser 
Den største forskjellen i vedtaksendringen er at FTVene ønsker at SRNV-møtet kan endre kvotering 
for de ulike instituttene. Kravet for å kalle inn til allmøte er også endret.  
Paragraf 4.3: Ønsker å kunne endre kvotering ut ifra behov. 
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Det kreves 2/3 kvalifisert flertall for at vedtaket skal gå gjennom. 
Det ble enstemmig vedtatt. 
Redaksjonell fullmakt ble vedtatt. 
Møtekritikk 

• Bedre å ha endringsforslag som skal stemmes over i bokser på presentasjonen for å gjøre det 
mer oversiktlig. 

• Skulle det vært hemmelig valg?  

• Møtekritikk fra Ålesund: lyden var veldig varierende så det var vanskelig å høre hva som ble 
sagt. Litt kjipt med to presentasjoner når vi kun får se den ene. positivt: veldig digg møtemat! 

• Fint med mange folk! 
 


